
 

OBEC BIJACOVCE, Obecný úrad 053 06 Bijacovce č. 7 

 

Zápisnica z 13. zasadnutia OZ v Bijacovciach, konaného dňa 24.11.2023 v zasadačke obecného 

domu v Bijacovciach so začiatkom o 18.00 hod. evidovaná v podacom denníku pod číslom 

22/2023-11, UJ6, A-12 

 

Prítomní: 

- starosta obce  Ing. Jozef  Kalinaj 

- poslanci OZ : Roman Bežilla, Mgr, Mária Krupová, Michal Lepeták, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

 

PROGRAM : 

 

1. Úvod – určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Správa o plnení uznesení 

3. Návrh VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 

4. Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Bijacovce 

5. Návrh VZN č. 4/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce na rok 2023 

6. IBV Bijacovce – plán výstavby 

7. Rekonštrukcia strechy s. č. 2 – zmluva s n. o. Sv. Hubert 

8. Investičné zámery obce na rok 2023 

             - nájomné byty 

 - splašková kanalizácia 

             - obnova obecného úradu 

 - chodník obecný úrad 

      9.   Rôzne 

10.  Diskusia 

11.  Záver 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

K bodu 1 : 

 

 Starosta obce Ing. Jozef  Kalinaj privítal prítomných. Za zapisovateľku 13. zasadnutia  

OZ navrhol Bc. Zuzanu Topoliovú. Za overovateľov zápisnice navrhol Romana Bežillu             

a Mgr. Máriu Krupovú. Starosta obce skonštatoval, že na zasadnutí sú prítomní   6 poslanci  OZ, 

čím je OZ uznášania schopné a oboznámil poslancov s programom rokovania.  Následne dal 

starosta hlasovať za  program rokovania OZ. 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

                  A.  s c h v a ľ u j e   

a) program rokovania 13. zasadnutia  OZ 

 

Za: 6 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová,  Michal Lepeták, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ľubomír Zajac, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 2: 

 

Starosta obce predniesol plnenie uznesení z 12. zasadnutia a skonštatoval, že uznesenie  č. 5 je 

nesplnené, nakoľko p. Sakmárová oznámi svoje rozhodnutie do 15.12.2023, p. Šiškovič súhlasil 

s predajom pozemkov s podmienkou odkúpenia obecnej parcely. Zároveň p. starosta neoslovil 

p. Kollára a p. Zajacovú ohľadom odpredaja pozemkov. Poslanci k ostatným uzneseniam  

nemali pripomienky a tak dal starosta  o správe plnenia uznesení hlasovať. 

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

 a) plnenie uznesení z 12. zasadnutia OZ 

 

B.     k o n š t a t u j e,  ž e 

a) uznesenie č. 5 je nesplnené 

 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla,  Mgr. Mária Krupová,  Michal Lepeták,  Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ľubomír Zajac, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 



 

K bodu 3 : 

 

Starosta obce predniesol návrh VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku           

za komunálne odpady a drobné stavebné odpady. Skonštatoval, že po konzultácii s firmou 

Brantner s. r. o bude vývoz odpadu v roku 2024 navýšený o infláciu cca 10%. Obec upravila 

cenu za liter vyprodukovaného odpadu na 0,0545 € za liter komunálneho odpadu a 0,11 €            

za 1 kg drobného stavebného odpadu. K uvedenému bodu sa rozprúdila diskusia, do ktorej sa 

zapojili všetci poslanci. V diskusii padol návrh zmeny zberu odpadu QR kódovaním zberných 

nádob, čo poslanci odporučili riešiť v budúcom kalendárnom roku.  Poslanci riešili vývoz 

odpadu od občanov, ktorí nemajú zakúpené zberné nádoby a vývoz veľkoobjemových  

kontajnerov. Poslanci žiadajú  doručiť na najbližšie rokovanie OZ štatistiku zakúpených 

žetónov na vývoz odpadu a ich úhrad vrátane obyvateľov bez zberných nádob. Následne 

poslanec Ľ. Zajac podal návrh ponechať cenu množstvového zberu odpadu  vo výške roku 2023 

t. j 0,050 € za liter komunálneho odpadu a 0,10 € za 1 kg drobného stavebného odpadu. Starosta 

následne dal hlasovať o  navrhovaných sumách.  

 

Uznesenie č. 3 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   s c h v a ľ u j e  

 a) cenu množstvového zberu odpadu v sume 0,0545 € za 1 liter  komunálneho odpadu 

 b) cenu množstvového zberu odpadu v sume 0,11 € za 1 kg drobného stavebného odpadu 

 

Hlasovanie: 

Za: 2 
Michal Lepeták, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa:  4 Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ľubomír Zajac 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie neschválené 

 

 

Uznesenie č. 4 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   s c h v a ľ u j e  

 a) cenu množstvového zberu odpadu v sume 0,050 € za 1 liter  komunálneho odpadu 

 b) cenu množstvového zberu odpadu v sume 0,10 € za 1 kg drobného stavebného odpadu 

 

Hlasovanie: 

Za: 4 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová, Mgr. Mária Pavluvčíková, 

Ľubomír Zajac 

Proti: 2 Michal Lepeták, Ondrej Šmihuľa 

Zdržal sa:  0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

 



 

Schválená  cena poplatku za komunálne odpady a drobné stavebné odpady bude zapracovaná 

do návrhu  VZN obce č. 2/2023, zároveň poslanci ponechali sadzby miestnych daní na úrovni 

roku 2023. Návrh VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne 

odpady a drobné stavebné odpady na rok 2024 bude zverejnené na web stránke obce a úradnej 

tabuli obce na pripomienkovanie po dobu 15 dní. Starosta tento bod ukončil. 

 

 

K bodu 4 : 

 

V rámci tohto bodu  starosta udelil slovo ekonómke ZŠ s MŠ Bijacovce, ktorá podala 

informácie o zmene rozpočtu školy na rok 2023, ktorá  bude zapracovaná do návrhu VZN obce 

Bijacovce   č. 3/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej  školy a 

žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce na rok 2023 pre MŠ, ŠKD a ŠJ, 

nakoľko sa bude meniť výška dotácie v závislosti od zmeny rozpočtu. Konečný návrh             

VZN č. 3/2023 obce Bijacovce o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej  

školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce na rok 2023 spolu so 

zmenou rozpočtu školy a obce bude zverejnený na web stránke obce a úradnej tabuli obce na 

pripomienkovanie po dobu 15 dní. Po diskusii starosta tento bod ukončil. 

 

 

K bodu 5 : 

 

Starosta v rámci tohto bodu informoval poslancov, že návrh VZN č. 4/2023 o určení výšky 

mesačného príspevku na čiastočnú úhradu  nákladov spojených s činnosťou škôl a školských 

zariadení so sídlom na území obce Bijacovce, že uvedený návrh obec nebude zverejňovať, 

nakoľko ostáva v platnosti VZN č. 2/2022 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú 

úhradu  nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení so sídlom na území obce 

Bijacovce schválené obecným zastupiteľstvom zo dňa 16.12.2022 uznesenie  č. 7/A/a. Následne 

p. starosta tento bod ukončil. 

 

K bodu 6 : 

 

IBV Bijacovce – plán výstavby  nakoľko poslanci absolvovali pracovné stretnutie 

s developerom, kde mali vysvetlené podmienky spolupráce a ďalší postup pri realizácii 

plánovanej IBV Bijacovce. Starosta otvoril diskusiu a vyzval poslancov na vyjadrenie sa 

k uvedenej spolupráci. Do diskusie sa prihlásil p. M. Lepeták, ktorý vyjadril svoje pochybnosti 

k novovytvorenej SRO pre plánovanú výstavbu, kde obec bude mať podiel a upozornil, že 

v prípade straty obec ručí majetkom do výšky. Nakoľko obec odpredá vykúpené pozemky 

spomínanej SRO za nákupnú cenu ako bude SRO postupovať pri výkupe ostatných pozemkov 

alebo či ďalšie pozemky bude vykupovať obec. Navrhol alternatívu aby obec developerovi 

odpredala pozemky za vyššiu cenu bez podielu v SRO, s čím starosta nesúhlasil. Do diskusie 

sa prihlásila kontrolórka obce, že pri tak malom podiele v SRO obec nebude mať žiadne 

rozhodovacie právo  a ak SRO vykáže stratu obec bude ručiť svojím majetkom. V priebehu 

diskusie poslanci navrhli starostovi obce zistiť podmienky, za akých prebiehali výstavby 

v okolitých obciach prostredníctvom developerov. Do diskusie sa prihlásil p. O. Šmihuľa, ktorý 

navrhol podmienku odkúpenia pozemkov späť obcou za nákupnú cenu, na čo starosta namietol, 

že ak SRO vynaloží akúkoľvek investíciu v rámci prípravy alebo aj výstavby IBV všetky 

náklady budú následne premietnuté do ceny pozemku. Zároveň žiadal vysvetlenie jednej 

z povinností vyplývajúcej pre obec a to konkrétne: realizovať kroky vedúce k príprave 

kanalizačnej siete v obci tak, aby bolo možné novú IBV časom pripojiť na kanalizáciu, nie je 

podmienkou realizácie? Starosta vysvetlil, že vybavuje povolenie na pripojenie obecnej 

kanalizácie do ČOV pre DSS. Momentálne všetky podklady boli postúpené firme Chemkostav 

na konzultáciu s možným riešením. V diskusii poslanci odporučili starostovi vyžiadať si od 



 

developera návrh zlmuvy na spoluprácu a tento návrh prekonzultovať s právnikom. Na záver 

sa do diskusie prihlásil  p. Ľ. Zajac s návrhom zaviazať starostu do najbližšieho OZ zistiť ďalšie 

možnosti výstavby.  O návrhu dal starosta hlasovať. 

 

 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

a)  zabezpečenie ďalších možností výstavby IBV do najbližšieho OZ  

 

Hlasovanie: 

Za: 5 
Roman Bežilla,  Mgr. Mária Krupová,  Michal Lepeták, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 1 Ondrej Šmihuľa 

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 7 : 

 

Starosta obce informoval, že p. Čipkár – Sv. Hubert n. o. sa ospravedlnil a nemohol sa zúčastniť 

rokovania OZ. Zároveň informoval poslancov o nezaplatených splátkach elektrickej energie 

a tiež o dlžnej čiastke v sume cca 6 500,00, ktorú obec dlží  Sv. Hubert n. o. za použitý materiál 

na opravu strechy budova s. č. 2. V diskusii bolo pripomienkované, že Sv. Hubert n. o. malo 

platiť stanovené nájomné  a obec mala materiál odkúpiť. Po rôznych návrhoch sa o slovo 

prihlásil p. O. Šmihuľa s návrhom vyriešiť dlžné nájomné a nezaplatenú elektrickú energiu 

zápočtom za spotrebovaný materiál pri oprave strechy budovy s. č. 2. O návrhu dal starosta 

hlasovať. 

 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) započítanie záväzkov obce a pohľadávok  Sv. Hubert n. o. voči obci a to vyrovnaním nájmu 

a úhrady za elektrickú energiu s úhradou za spotrebu materiálu na opravu strechy budova č. 2 

 

Hlasovanie 

Za: 6 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová,  Michal Lepeták, Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ľubomír Zajac, Ondrej Šmihuľa 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 



 

K bodu 5 : 

 

Nájomné byty – starosta informoval poslancov, o telefonickom riešení podanej žiadosti na 

Okresný úrad v Levoči, katastrálny odbor - prešetrenie parcely č. 263 k.ú. Bijacovce, ktorá bola 

rozhodnutím štátu odovzdaná ONV v Spišskej Novej Vsi bezplatne uvedená žiadosť bude 

vybavená v lehote 30 dní. 

 

Splašková kanalizácia – starosta obce po zistení, že nepotrebuje  písomný súhlas pre 

vypracovanie projektovej dokumentácie ČOV Bijacovce, všetky podklady postúpil firme 

Chemkostav na konzultáciu s možným riešením. 

 

Obnova obecného úradu – do rokovania OZ nebola vyhlásená výzva  na predkladanie žiadostí  

prostredníctvom SIEA.  

 

Chodník obecný úrad – starosta obce informoval o pracovnom stretnutí členov skupiny MAS 

LEV, o.z, kde starosta predostrel požiadavku na čerpanie finančných prostriedkov na projekt 

chodníky v obci. Nakoľko obec v minulosti nečerpala prostriedky na takýto druh projektu           

je pravdepodobné,  že projekt bude schválený. Výzva na daný typ projektu bude vyhlásená 

15.12.2023. 

 

K bodu 9 : 

 

V rámci tohto bodu vystúpil p. starosta a predniesol žiadosť p. Gabriela Dzugasa o okamžité 

ukončenie nájmu nebytového priestoru z dôvodu nevyhovujúcich podmienok  - zatekanie do 

priestorov a neriešenie vzniknutej situácie zo strany obce. Na čo p. starosta reagoval, že 

s nájomcom sa ústne dohodli, že zatekanie bude vyriešené do konca kalendárneho roka 

a momentálne obec nemá možnosť opraviť strechu, nakoľko nedisponuje plošinou, ktorá je 

potrebná k oprave. Po vzájomnej diskusii sa poslanci zhodli, že v prípade  ak bude nový 

nájomca je možné ukončiť nájom skôr, inak postupovať pri ukončení nájmu podľa platnej 

nájomnej zmluvy, t. j. 3 mesačná výpovedná doba. Starosta o postupe pri ukončení nájmu dal 

hlasovať. 

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

a)  ukončenie nájmu nebytového priestoru nájomcovi Gabrielovi Dzugasovi podľa platnej 

nájomnej zmluvy t. j. 3 mesačná výpovedná doba 

b) v prípade záujmu nového nájomcu o uvedený nebytový priestor ukončiť nájom 

s nájomcom Dzugasom k predchádzajúcemu dňu nadobudnutia právoplatnosti zmluvy 

o nájme nového nájomcu 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová,  Michal Lepeták,   Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 



 

Starosta pokračoval oboznámením poslancov s vypracovaním cenovej ponuky na projektovú 

dokumentáciu na prístavbu ZŠ s MŠ, ktorá bola predmetom rokovania minulého OZ. Cena 

projektovej dokumentácie je 23 000,00 € bez DPH, pričom cena prístavby bola stanovená na 

360 000,00 €.  Nakoľko sa p. riaditeľka ospravedlnila a na zasadnutie OZ neprišla, poslanci sa 

v diskusii zhodli, že momentálne nebude obec realizovať ani plánovať investičné zámery v ZŠ 

s MŠ Bijacovce. 

 

Starosta oboznámil poslancov so sťažnosťou p. Matveja adresovanou obecnému zastupiteľstvu 

na riešenie susedských vzťahov medzi p. Matvejom a p. Šagátom. P. starosta oboznámil 

poslancov so vzniknutou situáciou, nakoľko k uvedenému sporu bol osobne prizvaný 

v predchádzajúcich dňoch. Poslanci odporúčajú starostovi obce riešiť túto sťažnosťou písomne 

v zmysle platných predpisov. 

 

Starosta oboznámil poslancov s návrhom rekonštrukcie cesty a jej legalizáciu medzi obcou 

Bijacovce a obcou Pongrácovce – momentálne poľná cesta. Informoval o rokovaní 

s predstaviteľmi obce Pongrácovce a zároveň vyzval poslancov o premyslenie uvedeného 

návrhu.  

 

O slovo sa prihlásila Bc. Zuzana Topoliová – členka finančnej komisie a predniesla správu 

finančnej komisie k príprave úpravy rozpočtu obce a úpravy rozpočtu ZŠ s MŠ. V uvedenej 

správe finančná komisia odporúča prijať nasledovné opatrenia: 

- z dôvodu prečerpania niektorých položiek rozpočtu ( materiál, služby) FK navrhuje 

podpisovanie finančnej kontroly na faktúrach starostom a zástupcom starostu 

a následne ich úhradu 

- FK odporúča viesť knihu jázd a evidenciu PHM pri prácach traktorom 

- obmedziť  šoférovanie obecných motorových vozidiel ( traktor, Kia ) len na 

zamestnancov obce  

- nevyužívať obecné auto na iné ako pracovné cesty  a odporúča nepodpísať cestovný 

príkaz na iné cesty ( súkromné, futbalové zápasy a iné) 

- s pozvánkou na OZ poslať aj plnenie uznesení z predošlého zasadania OZ a tiež 

podklady a žiadosti o ktorých sa bude na zasadaní rokovať  

- FK neodporúča schváliť dotáciu pre divadlo 

- FK neodporúča plánovať investičné zámery pre ZŠ s MŠ, nakoľko v roku 2023  obec 

investovala do prestavby kuchyne a tiež výstavby prístupovej cesty. Momentálne škola 

vyhovuje požiadavkám na výchovno– vzdelávací proces a má dostatočnú kapacitu pre 

daný počet žiakov. 

- FK navrhuje, aby OZ bol vopred predložený dôvod prepúšťania a prijímania nových 

zamestnancov a to so vzdelanostnými a mzdovými nárokmi, nakoľko je obec 

zriaďovateľom,  

- školenia zamestnancov školy uhrádzať z vlastných zdrojov, prípadne využívať 

bezplatné školenia alebo sa vzdelávať na vlastné náklady zamestnanca 

- FK odporúča vedeniu školy minimalizovať náklady na mzdy pri náhrade pedagogických 

zamestnancov -  t. j. nastaviť mzdové podmienky do výšky odchádzajúceho 

zamestnanca prípadne ich znížiť o 10% z dôvodu  podpory mladších záujemcov s menej 

ročnou praxou 

- vyzvať p. riaditeľku, aby  zvolala rodičovskú schôdzu k plánovanému otvoreniu                    

1. ročníka   v šk. roku 2024/2025 

- FK navrhuje  z hľadiska úspory energií odstrániť strom v školskej záhrade, ktorý spína 

svetelný senzor 

- FK odporúča výber dodávateľov energií riešiť  po konzultácii a v spolupráci s obcou 

a OZ 

 

K uvedeným stanoviskám a odporúčaniam finančnej komisie sa rozprúdila diskusia, do 



 

ktorej sa zapojili všetci poslanci a postupne prediskutovali jednotlivé body týkajúce sa 

obecného úradu a následne sa zhodli na zmene smernice o vykonávaní finančnej kontroly, 

p. Ľ. Zajac upozornil na podpísanie hmotnej zodpovednosť s každým zamestnancom, 

ktorí pracujú s traktorom, hmotnú zodpovednosť má podpísanú údržbár obce. 

V budúcnosti pri viacerých zamestnancoch zamestnaných v obci túto skutočnosť riešiť 

dodatočne. Diskutovalo sa o rozvoze jedál dôchodcom a  starosta vyzval poslancov, aby sa 

vyjadrili k vyriešeniu rozvozu jedál, keď je obecné auto mimo obce – pracovná cesta. Po 

diskusii p. M Lepeták navrhol v takýchto prípadoch poskytnúť svoje motorové vozidlo 

a zároveň navrhol vyčísliť neoprávnené použitie obecného auta na futbalové zápasy a ich 

úhradu futbalovým klubom nakoľko futbalový klub poberá od obce dotáciu. Taktiež 

navrhol starostovi osobne navštíviť mestskú políciu v Levoči  k vyžiadaniu kamerového 

záznamu pre objasnenie poškodenia obecného auta na parkovisku v Levoči. 

O návrhoch dal starosta hlasovať 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) vyčíslenie neoprávnené použitie obecného auta na futbalové zápasy a ich úhradu 

futbalovým klubom 

b)  riešenie poškodenia obecného auta prostredníctvom mestskej polície v Levoči   

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová,  Michal Lepeták,   Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

Poslanci diskutovali aj o jednotlivých bodoch týkajúcich sa Základnej školy s materskou školou. 

V diskusii sa zhodli na písomnom oboznámení vedenia školy s odporúčením a návrhmi 

finančnej komisie. Do diskusie sa zapojil p. starosta, ktorý informoval poslancov o podaní 

výpovede riaditeľky ZŠ s MŠ počas obedu v jedálni školy, pričom p. starosta túto výpoveď 

neprevzal a odporučil p. riaditeľke zaniesť výpoveď do podateľne obce. Do konania zasadania 

OZ táto výpoveď nebola v podateľni prijatá. Následne sa obrátil na poslancov, aby hľadali 

vhodného kandidáta na túto pozíciu. Zároveň navrhol poslancom zvážiť  zrušenie ŠKD               

od nasledujúceho školského roka z dôvodu nezáujmu rodičov. Konečné rozhodnutie bude 

predmetom rokovania OZ v budúcom roku pri schvaľovaní rozpočtu na rok 2024.   Do diskusie 

sa zapojila ekonómka ZŠ s MŠ p. Ing. Ľ. Kokoruďová a oboznámila poslancov so Žiadosťou 

zamestnancov školy o prijatie opatrení na ochranu zdravia pracovníkov a žiadala starostu obce 

o vyjadrenie, nakoľko sa do konania OZ k tejto žiadosti písomne nevyjadril a neprijal žiadne 

stanovisko. P. starosta individuálne túto žiadosť riešil s riaditeľkou školy a v najbližších dňoch 

bude aj s ostatnými zamestnancami. Následne dal starosta hlasovať o písomnom oznámení 

všetkých odporúčaní a požiadaviek finančnej komisie  p. riaditeľke ZŠ s MŠ týkajúcimi sa 

školy 

 

 

 

 



 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) písomné oznámenie všetkých odporúčaní a požiadaviek finančnej komisie  p. riaditeľke 

ZŠ s MŠ týkajúcich sa školy 

 

Hlasovanie: 

Za: 6 
Roman Bežilla, Mgr. Mária Krupová,  Michal Lepeták,   Mgr. Mária 

Pavluvčíková, Ondrej Šmihuľa, Ľubomír Zajac 

Proti: 0  

Zdržal sa: 0  

Neprítomní: 0  

Nehlasovali: 0  

Potrebné kvórum: Uznesenie schválené 

 

 

K bodu 10: 

 

Poslanci v diskusii navrhli aj tento rok pripraviť mikulášske popoludnie pre deti z obce. 

Diskutovalo o spôsobe jeho prevedenia, nakoľko bolo viacero návrhov – rozdávanie čokolád 

po dedine  alebo pred obecným úradom. Nakoniec sa poslanci zhodli, že tento rok bude Mikuláš 

pred obecným úradom s rozsvietením vianočného stromčeka v utorok 05.12.2023 o 16.00 

hodine. 

V diskusii vystúpila p. Mgr. M. Pavluvčíková s upozornením  na zlý prenos signálu pri vysielaní 

z kostola. Uvedený problém je spôsobený poškodeným káblom, od kedy kostol zasiahol blesk. 

Kábel je vedený v zemi a je potrebné jeho vykopanie a osadenie nového. 

 

Poslankyňa Mgr. M. Pavluvčíková navrhla likvidáciu nezaplatených hrobov, o ktoré sa nikto 

nestará obcou. P. starosta informoval, že momentálne obec rieši nezaplatené hroby a vyzýva 

pozostalých o vyjadrenie sa k týmto hrobom. 

 

Poslankyňa Mgr. M. Krupová navrhla zakúpenie nových obrusov do sály, ktoré sa využívajú 

pri prenájme sály na rôzne akcie. Nakoľko momentálne na obecnom úrade prebieha 

inventarizácia majetku a bude  potrebné dokúpiť rôzny inventár, ktorý sa pri akciách zničil, 

zakúpenie obrusov bude obec riešiť v budúcom roku podľa dostupných cenových ponúk 

a finančných možností obce.  

 

K bodu 7 : 

 

Starosta obce poďakoval prítomným za účasť a  zasadnutie OZ ukončil. 

 

V Bijacovciach  24. 11. 2023 

 

Zapisovateľ: Bc. Zuzana Topoliová                    ................................................................ 

 

Overovatelia zápisnice: Michal Lepeták                      .............................................................. 

   

                                      Mgr. Mária Krupová     ….......................................................... 

 



 

 

 

U Z N E S E N I A 

 

z 13. zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Bijacovce zo dňa 24.11.2023 

 

Obecné zastupiteľstvo na svojom 13. zasadnutí prerokovalo: 

 

• Správu o plnení uznesení z 12. zasadnutia OZ 

• Návrh VZN č. 2/2023 o miestnych daniach a miestnom poplatku za komunálne odpady 

a drobné stavebné odpady 

• Návrh VZN č. 3/2023 o určení výšky mesačného príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov spojených s činnosťou škôl a školských zariadení v zriaďovateľskej 

pôsobnosti obce Bijacovce 

• Návrh VZN č. 4/2023 o určení výšky dotácie na prevádzku a mzdy na dieťa materskej 

školy a žiaka školských zariadení so sídlom na území obce Bijacovce na rok 2023 

• IBV Bijacovce – plán výstavby 

• Rekonštrukcia strechy s. č. 2 – zmluva s n. o. Sv. Hubert 

• Investičné zámery obce na rok 2023:  -    nájomné byty 

                    -    splašková kanalizácia 

                                                                         -    obnova obecného úradu 

        -    chodník obecný úrad 

• Rôzne 

• Diskusia 

• Záver 

 

Uznesenie č. 1 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e   

a) program rokovania 13. zasadnutia  OZ 

 

v Bijacovciach,  24.11.2023 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 2 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.   b e r i e   n a   v e d o m i e 

      a)    správu o plnení uznesení z 12. zasadnutia OZ 

 

B. k o n š t a t u j e,  ž e 

a) uznesenie č. 5 je nesplnené 

 

v Bijacovciach,  24.11.2023 

       ____________________________ 

 



 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

Uznesenie č. 3 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   n e s c h v a ľ u j e  

 a) cenu množstvového zberu odpadu v sume 0,0545 € za 1 liter  komunálneho odpadu 

 b) cenu množstvového zberu odpadu v sume 0,11 € za 1 kg drobného stavebného odpadu 

 

 

       v Bijacovciach,  24.11.2023 

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 4 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

       A.   s c h v a ľ u j e  

 a) cenu množstvového zberu odpadu v sume 0,050 € za 1 liter  komunálneho odpadu 

 b) cenu množstvového zberu odpadu v sume 0,10 € za 1 kg drobného stavebného odpadu 

 

v Bijacovciach,  24.11.2023 

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

Uznesenie č. 5 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

      A.  s c h v a ľ u j e 

a)  zabezpečenie ďalších možností výstavby IBV do najbližšieho OZ  

 

 

v Bijacovciach,  24.11.2023 

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 



 

 

 

 

Uznesenie č. 6 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

 

a) započítanie záväzkov obce a pohľadávok  Sv. Hubert n. o. voči obci a to vyrovnaním nájmu 

a úhrady za elektrickú energiu s úhradou za spotrebu materiálu na opravu strechy budova č. 2 

 

 

v Bijacovciach,  24.11.2023 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

Uznesenie č. 7 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

            A.  s c h v a ľ u j e 

a)  ukončenie nájmu nebytového priestoru nájomcovi Gabrielovi Dzugasovi podľa platnej 

nájomnej zmluvy t. j. 3 mesačná výpovedná doba 

 

b) v prípade záujmu nového nájomcu o uvedený nebytový priestor ukončiť nájom 

s nájomcom Dzugasom k predchádzajúcemu dňu nadobudnutia právoplatnosti zmluvy 

o nájme nového nájomcu 

 

v Bijacovciach,  24.11.2023 

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

Uznesenie č. 8 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) vyčíslenie neoprávnené použitie obecného auta na futbalové zápasy a ich úhradu 

futbalovým klubom 

b)  riešenie poškodenia obecného auta prostredníctvom mestskej polície v Levoči   

 

 

v Bijacovciach,  24.11.2023 

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 

Uznesenie č. 9 

 

Obecné zastupiteľstvo v Bijacovciach 

 

A. s c h v a ľ u j e 

a) písomné oznámenie všetkých odporúčaní a požiadaviek finančnej komisie  p. riaditeľke 

ZŠ s MŠ týkajúcich sa školy 

 

 

v Bijacovciach,  24.11.2023 

 

       ____________________________ 

 

        Ing. Jozef  Kalinaj          

                                             starosta obce 

 


